



**SHIRE OF CHRISTMAS ISLAND
PUBLIC NOTICE**

13/24

08 May 2024

CELEBRATING 2024 SENIORS WEEK

CALLING ALL SENIORS

This year's Seniors Week is fast approaching which will be held from 22nd to 28th July 2024. Now in its 26th year, Seniors Week is only made possible with the support of individuals, business groups and community organisations on the Island.

Seniors Week highlights and acknowledges the unique lifestyle we enjoy on Christmas Island, the activities we participate in and organisations we belong to.

The Shire encourages all seniors aged 65 and above to actively participate by taking part in the wide range of activities provided for this year's Seniors Week.

Seniors Week acknowledges Senior Citizens for their contributions to our lives and our community.

We invite all Seniors to register their interest in attending the activities during the Seniors Week program which will assist with planning and catering.

Please contact Ron Foo, Shire Community Development Officer on 9164 8300 ext 232 to register your attendance by Monday 12th July 2024.

David Price
Chief Executive Officer



圣诞岛郡政府
公告

13/24

2024 年5月08日

庆祝2024年长者周

郡政府呼吁所有长者参与活动

今年的长者周即将到来，将于2024年7月22日至28日举行。长者周活动已进入第26个年头，只有在岛上个人、商业团体和社区组织的支持下，长者周才得以举办。

长者周强调并认可我们在圣诞岛上享受的独特生活方式、我们参与的活动，和我们所属的组织。

郡政府鼓励所有65岁及以上的长者积极参与今年长者周的广泛活动。

长者周将表彰长者为我们的生活和社区做出的贡献。

我们邀请所有长者登记他们有兴趣参加长者周计划期间的活动，该计划将有助于规划和餐饮。

请致电9164 8300转232联系郡政府社区发展官员Ron Foo，在7月12日星期一之前登记您的出席人数。

David Price
首席执行官



SHIRE PULAU KRISMAS NOTIS AWAM

13/24

08 Mei 2024

MENYAMBUT MINGGU WARGA EMAS 2024

MEMANGGIL SEMUA WARGA EMAS

Minggu Warga Emas tahun ini semakin hampir dan akan diadakan dari 22 hingga 28 Julai 2024. Kini dalam tahun ke-26, Minggu Warga Emas hanya dijayakan dengan sokongan individu, kumpulan perniagaan dan organisasi masyarakat di Pulau.

Minggu Warga Emas mengetengahkan dan mengiktiraf gaya hidup unik yang kami nikmati di Pulau Krismas, aktiviti yang kami sertai dan organisasi yang kami menjadi bahagian daripada.

Shire menggalakkan semua warga emas berumur 65 tahun ke atas untuk mengambil bahagian secara aktif dengan mengambil bahagian dalam pelbagai aktiviti yang disediakan untuk Minggu Warga Emas tahun ini.

Minggu Warga Emas mengiktiraf warga emas atas kontribusi mereka kepada kehidupan kita dan komuniti kita.

Kami menjemput semua warga emas untuk mendaftarkan minat mereka untuk menghadiri aktiviti sepanjang program Minggu Warga Emas yang akan membantu dalam perancangan dan catering.

Sila hubungi Ron Foo, Pegawai Pembangunan Komuniti Shire di 9164 8300 sambungan 232 untuk mendaftar kehadiran anda selewat-lewatnya pada hari Isnin 12 Julai 2024.

David Price
Ketua Pegawai Eksekutif